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Sent: Thur 12/17/2020 3:20:49 PM

Subject: RE: vraag: verlenging paramedische herstelzorg COVID

Received: Thur 12/17/2020 3:20:49 PM

Hoi

e Allereerst is van belang wanneer het besluit genomen moet worden om te verlengen.
Huidige regeling loopt tot 1/8. Lijkt dus geen haast, of zie ik iets over het hoofd?

Gaat het verlengen alleen over fysio- en oefentherapie?
Wanneer worden de resultaten van het retrospectief onderzoek precies verwacht?

Is er al uitsluitsel van het ZIN over de kosten gevolgen van de verlenging en de hogere
instroom dan verwacht in de huidige regeling?

Nadat er duidelijkheid is over het bovenstaande dient het mee te lopen in de eerst volgende
incidentele suppletoire covid begroting. Wij melden het liefst altijd zo snel mogelijk aan bij FIN.

Zoals je weet staat FIN niet te springen om te verlengen. Het daarom handig zo snel mogelijk
iets over de (kosten) effectiviteit te weten.

Groeten,

van: [BEI BE ( 5.1.2¢ ) SEE @ minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 15 december 2020 13:14
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Onderwerp: vraag: verlenging paramedische herstelzorg COVID

costIEEE
Van het Zorginstituut is het verzoek gekomen om de VT-regeling paramedische herstelzorg na COVID-19 te verlengen. Deze VT-

regeling loopt af op 1 augustus 2021; bij het stellen van deze datum is geen rekening gehouden met de tweede golf. We

verwachten dat het Zorginstituut pas begin 2022 uitspraak kan doen over de effectiviteit van de paramedische herstelzorg. Het

is politiek lastig uitlegbaar om de vergoeding van de paramedische herstelzorg te stoppen terwijl er nog geen uitspraak ligt over
de effectiviteit daarvan. Daarnaast zou je kunnen beargumenteren dat er zonder verlenging sprake is van rechtsongelijkheid
tussen COVID-patiénten van eerste golf en tweede golf wat betreft de vergoeding van zorg. Wij zijn bezig met inventariseren

wat nodig is om de verlenging (tot nader datum 2022) te regelen.

Verlenging heeft natuurlijk budgettaire consequenties voor 2021 en 2022 (laatste afhankelijk van precieze einddatum). Voor

2021 zijn de kosten van de paramedische herstelzorg geraamd op JERE) (totaal Sei 2020). De kosten

van de VT-regeling liggen voor 2020 en 2021 hoger dan deze raming, ook zonder verlenging, omdat de instroom van patiénten
hoger is dan oorspronkelijk gedacht. Hoe hoog dit precies is gaan we na bij het Zorginstituut.

Vraag azn jullie is: Wat is er nodig om de budgettaire consequenties op te vangen voor 2020, 2021 en 2022 (met en zonder

verlenging van de VT-regeling)?

Vriendelijke groetenfiEXIELIN
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